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Referat FAU 4. april 2017
Til stede:

Ok økonomi
Bedre resultater på nasjonale prøver 

IKT: ikke vært investert i IKT siste fem år, og skolen ligger langt bak andre skoler. Politikerne har bestemt at alle elever skal ha hver sin digitale enhet. Det er særlig store utfordringer knyttet til nettverk og basestasjoner ved skolen, og det er svært dyrt å utbedre dette.
17.05.2017

IKT

Nytt punkt bør være mini-love. Representanter fra 7. trinn bør ta opp dette med klassekontakter/andre skoler.
Eventuelt

Morten (FAU-leder/5a), Benjamin (4b), Karen (SFO), Kaja (2b), Anette (7b), Marie (5b), Reka (4a), Kristin (2a), Ingrid (1a), Karl (7a), Brit Toril (6a), Trude (6b), Thomas (3a/referent)
Driftsstyremøte

Trivselsprosjektet fullt i gang fra august
Det skal byttes litt rundt på timeplanen, for å unngå at alle har friminutt samtidig. 1-3 trinn har allerede 2 av 3 friminutt «alene». Satt ned en gruppe for å vurdere flere tiltak (skolestart/timetallsfordeling)

Alle FAU-representantene sender inn kontaktinfo til de som skal være med å arrangere, samt «minne» dem på at de skal være med

FAU setter ned en gruppe (Karen, Marie og Anette) for å få oversikt over IKT-situasjonen, sjekker status i kommunen og på skolen. Informerer neste FAU-møte. 
Ekstraordinært FAU-møte
Morten ber rektor om å delta på et ekstraordinært FAU-møte tirsdag 25. april. 
Fau ønsker en orientering om skolemiljøet, og en diskusjon om hvordan FAU kan bidra
Bakgrunnen er at rektor ikke har svart på FAUs forrige henvendelse, at det ikke har vært SMU-møter dette skoleåret, og at elevrådet nettopp har kommet i gang

Årshjul
Morten sender ut årshjulet, og det revideres neste møte

Det oppfordres til å velge FAU-representant på våren, og at de nye deltar på siste møtet i juni
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